
                      
REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA BOL 
 
 
Na temelju članka 87. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Bol (“Službeni glasnik” 
Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19), Svjetlana Baković kao osoba imenovana od 
predsjednice vijeća, predlaže ovaj zapisnik sa 2/2024 sjednice općinskog Vijeća održane 
dana 19. travnja 2024. godine, sa početkom u 19.00 sati, u uredu Općine Bol. 
 
Nazočni: Nataša Paleka Jakšić (predsjednica općinskog vijeća), Zdravko Bartulović (prvi 
potpredsjednik općinskog vijeća), Tonči Buljan, Lea Marinković, Irena Eterović,  Tihomir 
Marinković, Ante Selak (drugi potpredsjednik općinskog vijeća). 
 
Izočni: Ivan Cvitović, Jakov Okmažić - opravdano. 
 
Ostali nazočni: Katarina Marčić - načelnica Općine Bol, Kristian Bačić - pročelnik 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol, Svjetlana Baković - zapisničar, Joško Egekher- 
predstavnik medija.  
 
A) Utvrđuje se kvorum, prisutno je 7 vijećnika. 
 
B) Dnevni red, predložen u materijalima, je prihvaćen JEDNOGLASNO, te glasi:  

1. Usvajanje prijedloga načelnice o odabiru najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola 
za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru na području Općine Bol. 

2. Rasprava i donošenje odluke o oslobađanju dijela obveze plaćanja komunalnog 
doprinosa za luku Bol. 

3. Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama odluke o određivanju mjesta za 
kioske. 

4. Rasprava i usvajanje Izvješća o radu povjerenstva i o namjenski utrošenim sredstvima 
u 2023. godini za potrebe katastarske izmjere 

5. Rasprava i donošenje Zaključka o sufinanciranju poslova obnove zemljišnih knjiga za 
k.o. Bol za 2024. 

6. Rasprava i donošenje rješenja o imenovanju ravnateljice ustanove u kulturi centra za 
kulturu općine Bol. 

7. Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama Odluke o općim uvjetima 
organizacije i naplate parkiranja na javnim parkiralištima Općine Bol. 

8. Rasprava i donošenje zaključka po zamolbi gosp. Efra Avila. 
 
C) Primanje na znanje zapisnika sa 1/2024 sjednice vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je konstatirala da nije zaprimljena ni 
jedna  pismena primjedba na zapisnik sa 1/2024 sjednice Općinskog vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je utvrdila da nema usmenih primjedbi 
na zapisnik. 

KLASA: 024-02/24-01/004
URBROJ: 2181-18-01-24-01
Bol, 23.4.2024.
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Zapisnik je primljen na znanje sukladno članku 88. Poslovnika Općinskog vijeća („Službeni 
glasnik“ Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19). 
 
 
D)    Usmeno izvješće načelnice o radu općine Bol od posljednje sjednice vijeća 
Načelnica je izvijestila vijećnike da je u tijeku prethodno savjetovanje za izgradnju nove luke 
na Račiću  prije javne nabave. Prethodno savjetovanje  je objavljeno na portalu EOJN 4. 
travnja i traje do 26. travnja. Procijenjena vrijednost radova za prvu fazu luke je 8,5 milijuna 
eura.   
Načelnica je kazala da se prva faza groblja i dalje odvija planiranom dinamikom. Očekuje 
skori dovršetak projektiranja druge faze.  Istaknula je da  smo imali primjedbe na projekt 
druge faze, zbog nemogućnosti kolnog prilaza groblju odnosno mrtvačnici što bi značajno 
otežalo i ukope i održavanje. Sada je projekt izmijenjen i taj je problem uklonjen.  
Načelnica vijećnike redovito izvještava o pripremi projekta Vatrogasnog doma za financiranje 
iz EU fondova. Ponovila je da unatoč tome što smo imali građevinsku dozvolu i defakto 
otvoreno gradilište  smo naišli na nekoliko problema na koje uopće nismo računali, a koji su 
nas vratili na sami početak.  Naime, čestica na kojoj je predviđen Dom bila  je uknjižena kao 
društveno vlasništvo i na takvoj se uopće nije smjela izdati dozvola. Bilo je potrebno i ukinuti 
pravo građenja i izmijeniti investitora. Odustali smo od proširene verzije u kojoj su bile 
predviđene i prostorije za suinvestitora Grabov rat, revidirao se troškovnik, uspostavilo se 
partnerstvo na projektu sa DVD Supetar, Jelsa i Selca te sa HGSS Split. Dodatan izazov je bio 
iskomunicirati sa Županijom i Ministarstvom i učiniti baš ovaj projekt prihvatljivim u cijelosti 
jer su prvotne verzije natječaja definirale financijske limite na projekte do 1 milijun eura, a 
postojala je prijetnja da će projekti koji su započeti, a naš dom službeno ima otvoreno 
gradilište, biti neprihvatljivi. Ovdje je riječ o višemjesečnoj intenzivnoj pripremi u kojoj smo 
posebnu pomoć imali od DVD-a Supetar s obzirom na njihovo iskustvo.  
Kroz sve te procese vodio nas je tim Aktive Brač a rezultiralo je time da je projekt doma na 
listi pred odabranih i za to su nam osigurana sredstva oko 2,3 mil EUR za građenje i 
opremanje. 
Načelnica je istaknula da je odrađen tek lakši dio, te da slijedi provjera dokumentacije za koju 
poziv očekujemo kroz ljeto. Dakle, ako ta provjera prođe u redu onda nas čeka i najteži dio, 
sama provedba EU projekta za koju kako načelnica kaže uopće nemamo iskustva, međutim 
vodit ćemo se  iskustvom drugih. 
Načelnica je upoznala vijećnike da su i za rekonstrukciju Kina Bol predodobrena sredstva iz 
EU fondova.  Načelnica je redovito vijećnike  izvještavala o svim izazovima, izradi elaborata, 
provedbi u katastru i zemljišniku, o dokazima legalnosti, ishođenju uporabne…  
Radovi su projektirani prema Pravilniku o jednostavnim radovima uz suglasnost 
konzervatora. Ovaj projekt je također prepoznat od otočnog vijeća i predodobreno je gotovo 
800 tisuća eura za njegovu realizaciju, što zajedno sa Vatrogasnim domom čini preko 3,1 
milijun eura. 
Načelnica je izvijestila nazočne da je završen izvedbeni projekt uređenja partera ulice Ante 
Radića, Također je  završen  i izvedbeni projekt fekalne kanalizacije, vodoopskrbe, oborinske 
odvodnje, javne rasvjete. 
Istaknula je da je taj projekt planirala prijaviti  na natječaj LAG-a koji je bio najavljen kroz 
ovu godinu. Međutim, prema zadnjim informacijama natječaj se neće dogoditi prije kraja 
godine, vjerojatno tek u prvoj polovini 2025. godine. 
Istaknula je da da smo između dvije sjednice uspjeli i riješiti vlasništvo i sada je čitavom 
duljinom ulice Ante Radića uknjižena Općina Bol.  
Riješeno vlasništvo je preduvjet svakog natječaja. 
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Načelnica je kazala da ćemo čim dobijemo procjenu troškova i dogovorimo sufinanciranje sa 
Vodovodom i HEP-om, odlučiti ćemo hoćemo li samostalno financirati ovaj projekt  ili ćemo 
čekati natječaj LAG-a. 
Načelnica je na prethodnoj sjednici izvijestila vijećnike da je završena  procedura javne 
nabave za kanal oborinske odvodnje i uređenje Ulice Ivana Mažuranića. 
Sada je kazala je da je međuvremenu potpisan i ugovor sa odabranim izvođačem, ali je 
dogovoreno da se u te radove krene nakon turističke sezone, s obzirom na važnost prometnice 
za naselje Kupina i obimnost radova te da izvođač nije mogao garantirati završetak radova 
prije početka turističke sezone. 
Načelnica je kazala da je kroz siječanj završena javna nabava za sanaciju krovišta Doma 
kulture.  
Istaknula je da su u međuvremenu započeti i radovi te da se odvijaju zadovoljavajućom 
dinamikom. 
Napomenula  je da su dogovoreni su i neki dodatni radovi, a s obzirom da se dvorana ne 
koristi pokušati će se i u ovom razdoblju učiniti neki drugi nužni popravci. 
Načelnica je upoznala vijećnike da se je na treći raspisani natječaj za komunalno-pomorskog 
redara javila adekvatna osoba, tako da će se našem timu djelatnika pridružiti i kapetan Ivica 
Karmelić. 
Načelnica je kazala da su završeni arheološki radovi na šematoriju te da od izvođača radova 
očekujemo preliminarni elaborat. Elaborat će se istovremeno dostaviti i konzervatorima od 
kojih očekujemo suglasnost na radove ili eventualne daljnje upute. 
Načelnica je upoznala nazočne da je dovršen izvedbeni projekt uređenja prometnice i da je  
usuglašeno sufinanciranje bujičnog kanala Borak sa Hrvatskim vodama i Hrvatskim cestama.  
Istaknula je da se još mora odraditi spajanje troškovnika kanala i projekta sanacije ceste i 
pripremiti dokumentaciju za javnu nabavu. 
To se planira odraditi tijekom idućih mjeseci, te  ako bude sve u redu krenuti u realizaciju 
projekta  po završetku turističke sezone. 
Načelnica je kazala da će Hrvatske vode na sebe preuzeti 70% troška izvedbe bujičnog 
kanala, a Hrvatske ceste na sebe preuzimaju trošak gradnje južnog traka prometnice sa 
trotoarom, dok će Općina financirati gradnju sjevernog traka prometnice i 30% troška 
izgradnje kanala. 
Načelnica je kazala kako smo u cilju realizacije projekta vježbališta na Borku raspisali javnu 
nabavu koja je poništena s obzirom da smo dobili samo jednu ponudu koja je za duplo 
premašivala procijenjenu vrijednost.  
Istaknula je da smo sada podigli procjenu vrijednosti nabave za nekih 10-tak posto i ponovno 
započeli postupak  javne nabave. Također je kazala da smo na natječaju Ministarstva mora 
osigurali  50.000 eura za realizaciju ovog projekta. 
Načelnica je upoznala vijećnike kako smo od LAG-a dobili cca 61.000,00 eura za projekt 
uređenja i opremanja kuhinje dječjeg vrtića, te da smo napokon dobili i konačnu potvrdu o 
tome od Agencije za plaćanja te da  sada imamo zeleno svjetlo za realizaciju odnosno 
provedbu projekta. 
Načelnica je podsjetila sve građane da je su još uvijek u tijeku dva natječaja na koji mogu 
aplicirati. Radi se o natječaj za sufinanciranje projekta solarnih elektrana s ciljem poticanja na 
korištenje obnovljivih izvora energije te o natječaju za dodjelu besplatnih kanti i kompostera. 
Natječaj za dodjelu kanti kompostera  je proširen i na pravne osobe, tako da se osim fizičkih 
osoba mogu javiti i tvrtke sa sjedištem u Bolu. 
 
E)    Vijećnička pitanja, prijedlozi i pohvale 
Vijećnik Zdravko Bartulović je pitao načelnicu ima li saznanja o poskupljenju odlaganja 
otpada na odlagalištu Kupinovica koju je najavio Grad Supetar. 
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Načelnica je kazala da sve bračke općine gradu Supetru plaćaju eko rentu za odlaganje otpada 
na odlagalištu Kupinovica. Načelnica je kazala da je i čula za najavljeno povećanje cijene 
odlaganja otpada, ali još ne zna koliko će povećanje cijene iznositi. Od Grada Supetra je 
zatražila specifikaciju troškova te smatra da Grad Supetar ne smije ostvarivati profit od 
djelatnosti zbrinjavanja komunalnog otpada. Načelnica je istaknula da još nije dobila tražene 
podatke, ali da će inzistirati na transparentnosti jer građeni u konačnici snose sve troškove 
odvoza i zbrinjavanja komunalnog otpada. 
Lea Marinković je pitala načelnici je li još otvoren natječaj za dodjelu kanti i kompostera. 
Načelnica je kazala da se građani, ali i pravne osobe još mogu javiti na natječaj, jer još ima 
osiguranih kanti i kompostera. 
Ante Selak je pitao kakve su financijske analize, odnosno plan prihoda od dozvola na 
pomorskom dobru. 
Načelnica je kazala da smo lani od korisnika pomorskog dobra uprihodili cca 880.000,00 €, 
dok se ove godine očekuje ukupan prihod od cca 1.300.000,00 €.  
Od tog iznosa općina će dobiti cca  1.070.000,00 € (440.000,00 € od najma općinske imovine 
i 630.000,00 € od dozvola na pomorskom dobru), a županija oko 270.000,00 €. 
Ante Selak je pitao je su li ponuditelji na javnom natječaju za korištenje pomorskog dobra 
dostavili i plan ulaganja na pomorskom dobru u narednom petogodišnjem razdoblju. 
Načelnica je kazala da je Povjerenstvo obradilo 95 zahtjeva, da su ponuditelji sukladno 
natječajnoj dokumentaciji opisivali namjeravana ulaganja u poboljšanje ponude, ekologiju i 
sl., ali da je sama gradnja na pomorskom dobru jako ograničena te da o tome ne može biti ni 
govora. 
Ante Selak je pitao kako napreduje projekt zaštite Piscine na Zlatnom ratu, odnosno njenog 
natkrivanja. 
Načelnica je kazala kako je za realizaciju projekta natkrivanja Piscine potrebno prethodno 
izmijeniti PPU. 
Ante Selak je pitao da li se planira pošumljavanje područje oko Zlatnog rata. 
Načelnica je da je pošumljavanje u nadležnosti Hrvatskih šuma i Javne ustanove More i krš, 
te da općina ne smije na svoju ruku ni pošumljavati ni rezati stabla u zaštićenom krajobrazu. 
Ante Selak je pitao je li bilo žalbi na odluke Povjerenstva za dodjelu dozvola na pomorskom 
dobru. 
Načelnica je kazala da je Povjerenstvo zaprimilo dvije primjedbe na ocjenjivanje ponuda. Na 
3/2024 sjednici Povjerenstvo je razmotrilo prispjele primjedbe, te su jednu primjedbu 
prihvatili i promijenili ranije donesenu odluku (Obrt Plaža), dok su drugu primjedbu odbili 
kao neosnovanu (Obrt Sons). 
Ante Selak je pito da li postoji Pravilnik o radu Povjerenstva za ocjenjivanje ponuda na 
pomorskom dobru. 
Načelnica je kazala da je Pravilnik Povjerenstva donesen te da će biti objavljen u idućem 
„Službenom glasniku“ Općine Bol. 
Ante Selak je pitao kada se planira izvođenje radova na modernizaciji javne rasvjete Put 
Zlatnog rata. 
Načelnica je kazala da modernizacija javne rasvjete na Šetnici ovisi o ishođenju građevinske 
dozvole. 
Ante Selak je pitao ima li kakvih novosti vezanih za gradnju stanova POS-a. 
Načelnica je odgovorila da zadnja dva mjeseca nema novosti vezanih za tu tematiku. 
Ante Selak predlaže, da ukoliko ne dođe do realizacije projekta gradnje stanova POS-a, 
općina na toj lokaciji planira izgradnju novog vrtića. 
Načelnica je kazala da o tom prijedlogu može raspravljati Odbor za prostorno planiranje, ali  
da ona smatra da dječji vrtić mora biti u centru mjesta, odnosno da to nije pogodna lokacija za 
dječji vrtić. 
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Zdravko Bartulović je pitao kada ističe Ugovor o zakupu Doma za starije i nemoćne. 
Načelnica je kazala da se planira zaključenje aneksa sa sadašnjim zakupcem i produženje 
trajanja ugovora do kraja 2024. godine. 
 
DNEVNI RED: 
 
POD 1) 
Općinska načelnica Katarina Marčić je dala uvodno obrazloženje prijedloga Odluke o odabiru 
najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola za obavljanje djelatnosti na pomorskom dobru 
na području Općine Bol. 
Predložena odluka se temelji na provedenom Javnom natječaju za dodjelu dozvola na 
pomorskom dobru na području Općine Bol i bodovanja pristiglih ponuda od strane 
Povjerenstva. 
Naime, temeljem provedenog javnog natječaja i bodovanja Povjerenstva načelnica predlaže 
općinskom vijeću odabir najpovoljnijih ponuditelja za dodjelu dozvola za obavljanje 
djelatnosti na pomorskom dobru na području Općine Bol na vremensko razdoblje od  5 (pet) 
godina. 
Općinsko vijeće je nadležno za donošenje ove odluke temeljem odredbi članka 71. st. 3. 
Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama („Narodne novine“, br. 83/23) i čl. 21.  Plana 
upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Bol za razdoblje od pet godina odnosno 
od 2024. do 2028. godine („Službeni glasnik“ Općine Bol br. 2/2024). 
Ukupno se dodjeljuje 68 dozvola na pomorskom dobru na razdoblje od 5 godina. 
Sukladno odredbama čl. 22.  Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Bol 
za razdoblje od pet godina odnosno od 2024. do 2028. godine nakon usvajanja predložene 
odluke načelnica će pozvati odabrane ponuditelje da plate ponuđene godišnje iznose u roku 
od 8 dana od zaprimljenog poziva. 
U slučaju neplaćanja ili odustanka izabranih ponuditelja u predloženoj odluci u članku 2. su 
utvrđeni  prvi slijedeći najviše rangirani ponuditelji za pojedine lokacije. 
Načelnica je kazala da nismo zaprimili ponude za tri lokacije, te da će se za njih ponoviti 
javni natječaj. Istaknula je da, iako postoji mogućnost umanjenja cijene do 30 % kod 
ponovljenog natječaja,  minimalna cijena dozvole će biti ista kao i kod prvog natječaja. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o pomorskom dobru na području Općine Bol, a 
odluka će se  objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 2) 
Nataša Paleka Jakšić je je upoznala vijećnike sa prijedlogom  Odluke o oslobađanju dijela 
obveze plaćanja komunalnog doprinosa za luku Bol. 
Predloženom Odlukom se Vijeće općine Bol, na osnovi zahtjeva investitora Lučke uprave 
Splitsko - dalmatinske, dijelom oslobađa investitora obveze plaćanja komunalnog doprinosa 
po Rješenju 1/2024 o komunalnom doprinosu, KLASA: UP/I-363-06/24-01/001, URBROJ: 
2181-18-03-24-01 od 17. siječnja 2024. godine jer je investitor javna ustanova u vlasništvu 
Splitsko-dalmatinske županije te gradi objekte i uređaje komunalne infrastrukture na području 
općine Bol od važnosti za općinu Bol. 
Vijeće općine Bol oslobađa investitora Lučku upravu Splitsko - dalmatinsku  obveze plaćanja 
komunalnog doprinosa u iznosu od 138.639,29 eura. 
Investitor je dužan platiti komunalni doprinos u iznosu 47.362,29 eura. 
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Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o oslobađanju dijela obveze plaćanja 
komunalnog doprinosa za luku Bol, a odluka će se objaviti u „Službenom glasniku“ Općine 
Bol. 
 
POD 3) 
Predsjednica općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom 
odluke o izmjenama i dopunama odluke o određivanju mjesta za kioske. 
Predloženom odlukom se u postojeću odluku dodaje nova lokacija za kiosk i to na čest. zemlj. 
3254/2 k.o. Bol (Vidikovac iznad Bola).  
Kiosk je čvrsti montažni objekt maksimalne površine 12 m2 za djelatnost trgovine na malo 
izvan prodavaonica. 
Predložena odluka se temelji na zaključku općinskog vijeća sa prošle sjednice, koji je donesen 
na zamolbu Kristijana Jurića koji je od od općinskog vijeća tražio suglasnost za obavljanje 
trgovačke djelatnosti na prostoru Vidikovca iznad Bola. 
Tihomir Marinković je kazao da ne podržava donošenje ove odluke jer ne postoje prostorni 
uvjeti za dolazak i zadržavanje većeg broja vozila na tom području. 
 
Odluku o izmjenama i dopunama odluke o određivanju mjesta za kioske vijećnici su prihvatili 
sa 6 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM glasom, a  ista će biti objavljena u „Službenom glasniku“ 
Općine Bol. 
 
POD 4) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je nazočnima  izložila Izvješće o radu povjerenstva i 
o namjenski utrošenim sredstvima u 2023. godini za potrebe katastarske izmjere. 
Općina Bol i Državna geodetska uprava sklopili su u 2023. godini Ugovor o financiranju 
naknada članovima povjerenstva za izlaganje na javni uvid podataka prikupljenih 
katastarskom izmjerom. 
Katastarska općina Bol na početku postupka izlaganja imala je ukupno 3.026 katastarskih 
čestica. Trenutno se izlaže Zona 1 koja ima 3.025 katastarskih čestica. Izloženo je ukupno 
1.264 katastarske čestica (Zone 1), a ukupno preostaje za izložiti 1.809 čestica. Postupak 
izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih katastarskom izmjerom s istodobnom obnovom 
zemljišne knjige za katastarsku općinu Bol započeo je u ožujku 2021. godine. Provedbu 
postupka izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih katastarskom izmjerom u 2023. godini 
obavljali su članovi stručnog povjerenstva Ivan Eterović i Bruna Klarić Svoinac. 
U 2023. godini Općina Bol je osigurala godišnji bruto iznos troškova za isplatu naknade 
članovima povjerenstva za provedbu postupka izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih 
katastarskom izmjerom za katastarsku općinu Bol od 4.194,03 eura.  
U 2023. godini Povjerenstvo je ukupno izložilo 340 katastarskih čestica. Član povjerenstva je 
na izlaganju podataka u 2023. godini odradili 127 radnih dana, za što im je ukupno isplaćeno 
2.553,11 eura. Neutrošeni bruto iznos od 1.959,53 eura prenosi se u 2024. godinu, te će se 
godišnji bruto iznos troškova u 2024. godini za isplatu naknade članovima povjerenstva za 
provedbu postupka izlaganja na javni uvid podataka prikupljenih i obrađenih katastarskom 
izmjerom od 4.520,00 eura umanjiti za navedeni iznos. 
 
Vijećnici su primili na znanje ovo izvješće. 
 
POD 5) 
Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom Zaključka o sufinanciranju poslova 
obnove zemljišne knjige za k.o. Bol za 2024. godinu. 
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Naime, u 2024. godini Općina Bol će sufinancirati postupak obnove zemljišne knjige za k.o. 
Bol te će Ministarstvu pravosuđa Republike Hrvatske uplatiti iznos od 2.560,47 eura. 
 
Predloženi Zaključak je usvojen JEDNOGLASNO, te će se objaviti u „Službenom glasniku“ 
Općine Bol. 
 
POD 6) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala nazočne sa  prijedlogom rješenja o 
imenovanju ravnateljice ustanove u kulturi Centra za kulturu općine Bol. 
Predloženim rješenjem se imenuje  Ivana Bošković, Novi put 3, Bol, OIB: 05097843215,  za 
ravnateljicu Ustanove u kulturi »Centar za kulturu Općine Bol«. 
Ravnateljica počinje s radom danom donošenja rješenja o imenovanju ravnatelja ustanove od 
strane Općinskog vijeća Općine Bol. 
Ravnateljica se imenuje na vrijeme od 4 godine.  
Ravnateljica kao organ upravljanja Centrom, uz prethodnu suglasnost vijeća Općine Bol: 
1. donosi Statut i druge opće akte Centra, 
2. donosi Godišnji program rada Centra,  
3. donosi Financijski plan i Godišnji obračun Centra, 
4.   donosi odluku o izboru djelatnika Centra. 

Ravnateljica kao poslovodni organ i organ upravljanja samostalno: 
1. organizira i vodi rad i poslovanje Centra, 
2. predstavlja i zastupa Centar, 
3. poduzima sve pravne radnje u ime i za račun Centra, 
4. zastupa Centar u svim postupcima pred sudovima, upravnim i drugim državnim tijelima 

te pravnim osobama s javnim ovlastima, 
5. predlaže Osnivaču statusne promjene i promjenu djelatnosti Centra, 
6. odlučuje o zahtjevima za zaštitu prava, prigovorima i žalbama djelatnika Centra, 
7. provodi godišnji program rada i financijski plan, te nadzire njihovo izvršenje,  
8. odlučuje o raspoređivanju možebitne dobiti Centra sukladno zakonu i Odluci o osnutku 

Centra. 
9. obavlja i druge poslove utvrđene zakonom, Odlukom o osnutku Centra, ovim Statutom i 

drugim općim aktima Centra. 
 
Predloženo  Rješenje o imenovanju ravnateljice ustanove u kulturi Centra za kulturu općine 
Bol je doneseno JEDNOGLASNO, te će se objaviti u „Službenom glasniku“ Općine Bol. 
 
POD 7) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje prijedloga odluke o izmjenama 
i dopunama Odluke o općim uvjetima organizacije i naplate parkiranja na javnim 
parkiralištima Općine Bol. 
Naime, ponovno se uvodi naplata parkiranja na Velom mostu. 
U predloženoj odluci se navodi da je parkiralištu na Velom mostu dozvoljeno zadržavanje 
maksimalno 15 minuta, bez naplate. 
Visina naknade za parkiranje na parkiralištu na Velom mostu za putnička vozila, kombi i 
teretna vozila do 1,5 tona nosivosti, te motocikla i njegove prikolice, za koje je dozvoljeno 
parkiranje na javnim parkiralištima se predviđa u iznosu od 2,00 eura za prvi sat korištenja. 
Visina naknade za parkiranje na parkiralištu na Velom mostu za putnička vozila, kombi i 
teretna vozila do 1,5 tona nosivosti, te motocikla i njegove prikolice, za koje je dozvoljeno 
parkiranje na javnim parkiralištima se predviđa u iznosu od 10,00 eura za svaki idući sat 
korištenja. 



 
 
 

8 

Naknada za parkiranje vozila na parkiralištu na Velom mostu bi se plaćala svakog dana u  
kalendarskom razdoblju od 15. lipnja do 15. rujna. 
U ostalom razdoblju u godini naknada za parkiranje se ne bi naplaćivala.  
Nadalje, predloženom odlukom na parkiralištu na Velom mostu se ne predviđa dugotrajni 
zakup parkirališnih mjesta. 
Tihomir Marinković je izrazio neslaganje sa ovim prijedlogom odluke jer smatra da je 
pogrešno i neprimjereno naplaćivati parking u iznosu od 10,00 € po satu korištenja. 
 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o općim uvjetima organizacije i naplate parkiranja 
na javnim parkiralištima Općine Bol vijećnici su prihvatili sa 6 glasova ZA i 1 glasom 
PROTIV, a  ista će biti objavljena u „Službenom glasniku“ Općine Bol. 
 
POD 8) 
Efra Avila, hrvatsko-bolivijski multimedijalni umjetnik od općinskog vijeća traži dozvolu za 
postavljanje info panela na lokaciji lijevo od trgovine Konzum, ispod tržnice na kojem bi 
prezentirao svoj umjetnički projekt Bolski labirint. 
Labirint se sastoji o aromatičnih biljaka i didaktičkih skulptura, te se u njemu održavaju 
umjetničke radionice s opuštajućom glazbom i ekstatičnim plesom u kontaktu sa prirodom. 
 
Vijećnici su pozvali g. Avilu da se javi na javni natječaj za korištenje javnih površina koji je u 
tijeku. Također su ga pozvali da dostavi i nacrt info panela kako bi se mogla ocijeniti 
prihvatljivost  njegove zamolbe. 
 
 
Sjednica je završila u  20.20 sati 
 
Zapisnik sastavila: Svjetlana Baković  
 
 

Predsjednica vijeća: 
 

Nataša Paleka Jakšić 


